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Ronnebyortens ÄSKO   Protokoll fört vid styrelsemöte 
      i Gammelstorp 2017-03-01. 
 
Närvarande:  
Ronny Jönsson, Mathias Jäghagen, Tomas Hansson, Bengt Viktorsson, Markus Svensson och 
Sven Holgersson. Karl-Erik Ternström och Anders Olsson från valberedningen. 
 
§ 1  Mathias Jäghagen hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 a) Till ordförande för mötet valdes Mathias Jäghagen.  
 b) Till sekreterare för mötet valdes Sven Holgersson. 
 
§ 3  Till att justera dagens protokoll valdes Bengt Viktorsson. 
 
§ 4  Dagordningen godkändes. 
 
§ 5  Föregående protokoll. 
  Protokollet från föregående möte den 14/2 lästes upp och godkändes. 
    
§ 6  Valberedningen redogjorde för sitt arbeta med att ta fram kandidater till en 
  styrelse och arbetsgrupper. Efter diskussioner med de närvarande vid mötet 
  fann valberedningen styrelsefrågan och ordförandeskapet för det kommande året 
  löst. 
 
§ 7  Inför årsstämman den 28/3. 
 a) Sanktioner och felskjutningar. De felskjutningar som skett under året 
  behandlades vid styrelsemötet den 10/1 2017 under 6 § stycket a och b. 
 b) Senarelagd älgjakt 2017/2018. Ärendet kommer att finnas som en punkt i 
  föredragningslistan vid årsstämman. Styrelsen kommer därefter ta beslut i 
  enlighet med årsstämmans önskemål. 
 c) Areal och sanktionsavgifter för 2017/2018. Styrelsen kommer föreslå en 
  oförändrad arealavgift om 1 krona per hektar, men med ett tillägg om 100 
  kronor i grundavgift per jaktlag för täckande av kostnader för Jaktvakt. 
  Sanktionsavgiften föreslås vara oförändrad 500 kronor per ej inskickad rapport 
  eller handling. 
 d) Motioner till årsstämman. Motion till årsstämman skall vara styrelsen till-
  handa senast fyra (4) veckor innan stämman. Ingen motion fanns att behandla
  varpå punkten lades till handlingarna. 
 e) Förslag på sekreterare till stämman. Styrelsens förslag på sekreterare vid 
  stämman är Sven Holgersson. 
 f) Kallelse och dagordning. Kallelsen ska vara jaktledarna tillhanda senast två (2) 
  veckor innan datumet för stämman. Kallelse och dagordning kommer att läggas 
  ut på hemsidan. 
 g) Ekonomi. Ekonomin i organisationen anses god, men har dragits med förlust de 
  senaste åren. Styrelsen ser ökade kostnader för organisationen i och med föränd-
  ringar i Jaktvakt, varför förslaget enl. 7 § punkt c kommer presenteras vid 
  stämman. 
 h) Övrigt inför stämman. Efter stämman serveras kaffe och fralla. Styrelsen 
  samlas kl. 18.00. 
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§ 8  Rapporter och skrivelser. 
  Skötselområdet har från Länsstyrelsen (LS) fått de yttranden som Svenska 
  Jägareförbundet och Skogsstyrelsen lämnat angående den ansökan om 
  skyddsjakt som ligger för behandling hos LS. 
  Skötselområdet kommer att yttra sig över de yttranden som inkommit till LS och 
  komplettera ansökan med ytterligare uppgifter. 
   
§ 9  Övriga frågor. 
 a) Styrelsen uppmanar sina medlemmar att till styrelsen och skadegruppen 
  rapportera skador på jord- och skogsbruket orsakade av främst älg och kronvilt. 
 b) Mathias undersöker möjligheten att i framtiden kunna rapportera skador, 
  trafikskadat och övrig dödlighet via Jaktvakt. 
 c) En jakträttsinnehavare som innan årsskiftet begärde utträde ur skötselområdet 
  med ca. 930 hektar har skickat en begäran om att vara kvar inom skötsel-
  området. 
  Styrelsen avslog dennes begäran med motiveringen att den inkommit för sent 
  samt att huvuddelen av jaktmarken är belägen inom Backaryds skötselområde. 
   
§ 10  Mathias Jäghagen tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Bengt Viktorsson 

 
 Ordförande för mötet 

 
 

 ____________________ 
 Mathias Jäghagen 

 


